

UNITED NATIONS
and
BRAZIL

Agreement on United Nations regional seminar on space applications focusing on the implementation of the recommendations of the second United Nations Conference on the exploration and peaceful uses of outer space (UNISPACE 82). Signed at New York on 22 March 1983

Authentic texts: Portuguese and English.

Registered ex officio on 22 March 1983.

ORGANISATION DES NATIONS UNIES
et
BRÉSIL

Accord concernant un séminaire régional des Nations Unies sur les applications spatiales, centré sur les recommandations de la Deuxième Conférence des Nations Unies sur l'exploration et l'utilisation pacifique de l'espace extra-atmosphérique (UNISPACE 82). Signé à New York le 22 mars 1983

Textes authentiques : portugais et anglais.

Enregistré d'office le 22 mars 1983.

[TRADUCTION — TRANSLATION]

AGREEMENT¹ BETWEEN THE UNITED NATIONS AND THE GOVERNMENT OF THE FEDERATIVE REPUBLIC OF BRAZIL ON UNITED NATIONS REGIONAL SEMINAR ON SPACE APPLICATIONS FOCUSING ON THE IMPLEMENTATION OF THE RECOMMENDATIONS OF THE SECOND UNITED NATIONS CONFERENCE ON THE EXPLORATION AND PEACEFUL USES OF OUTER SPACE (UNISPACE 82)

ACCORD¹ ENTRE L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES ET LE GOUVERNEMENT DE LA REPUBLIQUE FÉDÉRATIVE DU BRÉSIL CONCERNANT UN SÉMINAIRE RÉGIONAL DES NATIONS UNIES SUR LES APPLICATIONS SPATIALES, CENTRÉ SUR LES RECOMMANDATIONS DE LA DEUXIÈME CONFÉRENCE DES NATIONS UNIES SUR L'EXPLORATION ET L'UTILISATION PACIFIQUE DE L'ESPACE EXTRA-ATMOSPHÉRIQUE (UNISPACE 82)

Publication effected in accordance with article 12 (2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations as amended in the last instance by General Assembly resolution 33/141 A of 19 December 1978.

Publication effectuée conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies tel qu'amendé en dernier lieu par la résolution 33/141 A de l'Assemblée générale en date du 19 décembre 1978.

¹ Came into force on 22 March 1983 by signature, in accordance with article VIII (1).

¹ Entré en vigueur le 22 mars 1983 par la signature, conformément au paragraphe 1 de l'article VIII.